
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. augusztus 21. (20:06-20:49)
Helyszín: Nagy Diófa u. 8

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Megbízott Elnök

2. Németh Fanni Megbízott Alelnök

3. Andrónyi Réka Megbízott Szombathelyi ügyekért felelős

alelnök

4. Horváth Szonja Megbízott Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Megbízott Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Megbízott Kommunikációs Bizottság

elnöke

7. Harangozó Pálma Megbízott Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Lillik Dóra Megbízott Külügyi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Megbízott Rendezvényszervező Bizottság

elnöke

10.Czingráber Péter Megbízott Perspektíva főszerkesztő

11. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági tag

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások

2. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Aktualitások

Horváth Szonja kezdi meg a beszámolók sorát azzal, hogy július 20-án részt vett a
Küldöttgyűlésen. Augusztus 2-án a Kft-nél a szabad kerettel kapcsolatos ügyeket intézte, 5-én
pedig megtörtént a beszerzés is. 14-én egy egész stábos találkozón jelent meg, ma 21-én pedig
szintén a szolgáltatónál volt.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy főleg a Gólyatáborral kapcsolatos ügyeket
intézte ebben az időszakban. Részt vett ezen kívül az EHÖK Vezetőképző táborában július
27-30-ig, valamint megosztja a jelenlévőkkel, hogy sikeresen megválasztásra került a
következő Animátor Koordinátor, akivel már találkozott is ennek kapcsán.

Szupkay Benedek szintén legfőképpen a Gólyatáborral kapcsolatban tevékenykedett,
valamint ő is részt vett az EHÖK Vezetőképző táborában. Elmondja az Elnökség tagjainak,
hogy sajnos nem vették fel mesterre, ezért meg fog szűnni a jogviszonya és valaki másnak
kell majd a helyére lépnie az Elnökségben. A Bizottságával együtt ki fogják majd találni,
hogy ki töltse majd be a pozícióját a jövőben, viszont ez azt is jelenti, hogy fel kell majd kérni
még egy embert a bizottságba. Biztosítja a jelenlévőket, hogy a következő Elnökségi ülésre
már ki lesz találva, hogy pontosan ki milyen pozíciót fog ellátni szeptembertől.

Téglási Berta azt osztja meg, hogy tartott egy továbbképzést Szóráth Blankának és
Demetrovics Hannának, ahol mindent elmondott nekik az Ellenőrző Bizottsággal
kapcsolatban és a továbbiakban is mindenben a segítségükre lesz,

Lillik Dóra arról számol be, hogy részt vett az EHÖK Vezetőképző táborában július
végén, valamint azon munkálkodott az elmúlt időben, hogy a külföldiek számára kedvező
kommunikációs csatornákat alakítsanak ki. 27-én pedig a főmentorokkal összeültek kitalálni
és átbeszélni a jövőbeli dolgokat.

Deák Barbara szintén elment az EHÖK Vezetőképző táborába, 31-én pedig a SZÖB
keretein belül megvitatták a rendkívüli és rendszeres szociális támogatások kiírását.
Elmondja, hogy összeállította a bíráló csapatot, 13-án pedig megtörtént a bírálói képzés és
azóta mindenki sikeresen le is vizsgázott. Most egy kisokos megírásával foglalatoskodik és
elmondja az Elnökség tagjainak, hogy pontosan kik lesznek a bírálók.
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Németh Fanni részt vett az EHÖK Vezetőképző táborában, 9-én pedig egy Elnökségin.
Ezen kívül Tóth Dorottya Pannával és Fejes Zsófiával sokat foglalkoztak a
szervezetfejlesztéssel az elmúlt időben, valamint részt vett a mentorprogram eseményen is,
amit Lillik Dóra említett.

Harangozó Pálma megosztja a jelenlévőkkel, hogy a Tudományos Referensség
mostantól megpályázandó pozíció lesz, valamint a SzHÉK-es felkérő levelek ki lettek küldve
és a nagy részükre pozitív visszajelzés is érkezett már. Tanárképzési Referens pozícióra
azonban egyelőre még nem találtak alkalmas embert, mert pedagógia szakos hallgatóra lenne
szükség.

Andrónyi Réka azt osztja meg, hogy a szombathelyi Gólyatábor szervezése már a
legvégső stádiumban van és a pénzügyeket is jól átlátják. Elmondja, hogy igyekeznek
színesebbé tenni a programokat tavalyhoz képest és, hogy már 300 fő jelentkezett eddig.

Czingráber Péter az elmúlt hónapokban sok időt szentelt a szerkesztői feladatai
ellátásának, július 22-én részt vett egy EHÖK Kabinet bemutatáson, valamint dolgozik egy a
Perspektívát népszerűsítő szövegen. Ezen kívül készített egy interjút Nagy Tamással, ami
majd szeptemberben fog megjelenni.

Fejes Zsófia arról számol be, hogy 10-én és 17-én EHÖK Elnökségiken vett részt, 3-án
pedig Németh Fanni ment el helyette. 10-én volt egy megbeszélése Tóth Dorottya Pannával és
Németh Fannival. Részt vett az EHÖK Vezetőképző táborában, valamint az elmúlt időben a
Gólyatábor szervezői folyamataival van elfoglalva.

2. Egyebek

Fejes Zsófia elmondja az Elnökség tagjainak, hogy azért akarták ezt az ülést még
nyáron megtartani, mert szeretnének egy Szervezetfejlesztésért felelős Alelnököt a HÖK-be.
Véleményük szerint ez a változtatás jelentősen levenné a terhet az RSzB válláról és
előreláthatóan hatékonyabban tudnánk megvalósítani új ötleteket. Tóth Dorottya Pannával és
Németh Fannival sokat gondolkoztak azon, hogy hogyan is kéne nekikezdeni ennek, szerintük
meg kéne választani egy Alelnököt és behozni az Elnökségbe, illetve alá létrehozni egy
szervezetfejlesztő kört a HÖK-ön kívül, akár 10 fővel. Fejes Zsófia megosztja az Elnökség
tagjaival, hogy ők kire gondoltak és kéri a jelenlévőket, hogy mondják el ezzel kapcsolatban a
véleményüket, illetve ha van más javaslatuk a pozícióra akkor mondják. Megosztja még, hogy
kezdetben az lenne az ideális, ha Tóth Dorottya Panna Bizottságába tartozna az Alelnök és
állandó meghívott lenne az Elnökségi ülésekre.

Tóth Dorottya Panna veszi magához a szót és beszámol arról, hogy fel szeretnének
venni még egy tagot az RSzB-be, aki főleg a Karibulik szervezésével és az év közbeni
táborok lebonyolításával foglalkozna. Szerinte jó lenne, ha erre a pozícióra az ő leendő utódját
kérnék fel, aki így már jövőre is jobban belelátna az RSzB működésébe.
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Horváth Szonja elmondja még, hogy ő december 31-ig szeretné betölteni a pozícióját,
ezért szeptemberben már fel akarja kérni az utódját. Kéri az Elnökség tagjait, hogy ha van
ötletük, hogy kit lehetne felkérni, akkor azt ne tartsák magukban.

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 20:49 perckor lezárja.

Budapest, 2023. augusztus 21.

Fejes Zsófia Demetrovics Hanna
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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